

Semester program: Brother Yun - Heavenly Man



Brother Yun is a Chinese evangelist who has greatly influenced the house church movement in China over the past 4 decades. His hunger for a Bible after his conversion at 16, his vision to spread the gospel, and his perseverance in prayer are exemplary and well suited for a semester program for young people with 7-14 occasions. After years of living in prisons, Brother Yun now lives in Germany. His vivid stories have been written down in the book "Heavenly Man"

Sein Hunger nach einer Bibel nach seiner Bekehrung mit 16 Jahren, seine Vision das Evangelium zu verbreiten und sein Durchhaltewille im Gebet sind beispielhaft und eignen sich gut für ein Semesterprogramm für Jungscharler mit 7-14 Anlässen. Nach jahrelangem Aufenthalt in Gefängnissen lebt Bruder Yun heute in Deutschland. Seine lebhaften Geschichten sind im Buch "Heavenly Man" niedergeschrieben worden.

[Semester schedule brother Yun_01](#)
[Jungschar program-innen_01](#)

Source List

Cover photo, program & semester schedule Brother Yun: Provided by Stami Jungschar